



Møtereferat

Aktivitet: Styremøte IF Frøy

Innkalt ved: Morten Winsnes

Dato: Onsdag 9. mai 2018

Tid og sted: 18:30 Skullerud Park, Olaf Helsetsvei 5

Referent: Nina Malme Gulbrandsen

Innkalt: Henriette Handal, Gunnar Landa, Arne Hansen, Nina Malme Gulbrandsen, Christin Becker, Pål Olsen, Amund Røsås, Trude Elde

Forfall: Amund Røsås, Arne Hansen, Henriette Handal

Saksliste (følgende saker ble drøftet/orientert om):

Saksnr.:	Saktittel/-innhold	Ansvar	Frist
1.	Velkommen Godkjenning av referat fra siste styremøte. <i>Vedtak:</i> Godkjent.		
2.	Rapport/innspill fra Terrengkomiteen - herunder «elite». Nina: Kalas-Cup avviklet. Vellykket arrangement. Problematisk at det trenes i løypene etter at konkurransen har startet. Kalas-Cup følger opp enkeltpersoner her. Trenere og hjelpetrenere er på plass for alle ungdomsgruppene. Rapport/innspill fra Landeveiskomiteen - herunder «elite». Gunnar: Landeveiscup i helgen. Mange fine plasseringer av Frøy sine deltakere. Embret og Vegard Stokke viser god fremgang. Diskusjon rundt mulig elitesatsing på ungdommen. Frøy har ikke økonomi til dette. Opprette et eget Team på tvers av Osloklubber? <i>Vedtak:</i> Gunnar tar kontakt med far til Embret og Ola Røkke for å høre hvilken interesse det er for å ta kontakt med andre klubber, med tanke på å danne et eget Team.		
3.	Rapport/innspill fra markeds- sponsorkomiteeen. Chris: T-skjortene til barnegruppene har kommet. Frøybilen er nå klar med takstativ.		

	<p><i>Fadderordningen:</i> Liste over faddere blir nå lagt ut på nettsiden. Det mangler faddere til noen av treningene.</p> <p><i>Rekrutteringstiltak:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Sommersykkelskole. Infoskriv bør sendes til skoler, fritidsklubber etc. • Sykkelens dag den 5. mai. • Mange av deltakerne i nybegynnergruppe damer terreng vil melde seg inn i klubben. • Opprette en egen gruppe 5/turgruppe på landeveien? Henriette følger opp. <p>Materialforvalter: Mange har bestilt nytt klubbttøy og samarbeidet med Kalas går bra. For å følge med om vi får provisjonen som vi skal på salg av klubbttøy vil Chris be om en oversikt.</p> <p>Sportslig leder: Gjennomgang av oppsummering innsendt av Ola.</p>		
4.	<p>Økonomi – budsjett – medlemskap – administrative oppgaver</p> <p>Fått regning på forsikring på 13000,- på bilen. Er dette riktig? Skulle det ikke være inkludert i leasingprisen? Pål tar kontakt med Håkon Selje for avklaring.</p> <p>Resultatet er i pluss pr. i dag, men mangler fakturaer fra ungdomsgruppen etter opphold på Slettestrand.</p> <p>Ny rutine for utgående fakturaer. Revisor har bedt om at vi ser på muligheten for å lage ny rutine for attesting av utlegg. Ønsker at det kun er oppmenn for hver gruppe som kan attestere.</p>		
5.	<p>Valgkomite</p> <p>Ingen har meldt seg. Morten sender mail til dagens medlemmer for å høre om de ønsker å fortsette. Henriette skal publisere en sak om dette på IF Frøy sin nettside. Følges opp av Morten.</p> <p>Status online-dugnad. 2/3 av medlemmene har meldt seg på. Finn står nå fritt til å innplassere resterende medlemmer der det er behov. 20 personer har tatt del 1 – kurset for løypevakter. Disse bør også ta del 2.</p>		

	Region Øst vil arrangere et felles kurs.		
6.	<p>Hovedleder innleder og spør – innkomne saker</p> <p>6a: Status terrengsykkelrittet. Her er alt under kontroll. Det er sendt mail til 6-8 års gruppen og 9-10 års gruppen om de kan ta ansvar for kafe under rittet. Inntektene for dette vil da gå til de respektive gruppene. Ikke fått tilbakemelding enda. Lurer også på om turgruppa ved Arne Hatlen kan ta ansvar for å fylle drikkeflaskene kvelden før. Løypevakter - mangler ca 40. Pr. i dag er det 40 flere påmeldte til rittet enn ved samme tid i fjor. Går mot ny rekord. Det vil bli en løypeutbedringsdugnad i forkant der NOTS stiller med verktøy.</p> <p>6b: Ny avtale med Skullerud Sport Senter Skullerud Sport senter ønsker å kjøpe nye sykler. Disse vil ha bukkestyre, watt-pedaler og mulighet til å programmere slik at alle kjører samme løype. Inn i bakker må det gires manuelt. Gjennomgang av avtale. Tilsvare eksisterende. <i>Vedtak:</i> Avtalen kan signeres.</p> <p>6c: Sykkelstøtteordninger. Det finnes mange forskjellige ordninger det kan søkes på, men det er vanskelig å orientere seg. Morten lager en «stillingsannonse» til nettsiden.</p> <p>6d: Innsikt og mål. Morten lager et org. kart som vi kan knytte arbeidsoppgaver til senere. Digitalisering – Gunnar sjekker ut hos Sykkelforbundet. Overordnet mål for 2018. Gå gjennom strategidokumentet. Gunnar gjør dette. Morten starter arbeidet.</p> <p>6e: Invitasjon fra Nordstrand triathlon De ønsker et samarbeid, og har kommet med et forslag. <i>Vedtak:</i> Morten utarbeider et avkreftende svar.</p> <p>6f: Frøy-bilen – online booking. Gjennomgang av forslag til regler for online-booking. <i>Vedtak:</i> Godkjent.</p> <p>6g: Samarbeidsavtale Bård Stokke. Morten melder tilbake om inngåelse av sponsoravtale.</p> <p>6h: Resultater spørreundersøkelsen spinning. Utgår.</p>		

